
 
 
Verslag vergadering MR d.d. 17 september 2024 

Afwezig: Chantalle en Arnold 

 
1) Opening en vaststellen agenda 

Nieuwe leden Shannon en Wilfried worden van harte welkom geheten. 

 

2) Verslag van de vorige vergadering 

Het verslag is vastgesteld.  
 

3) Mededelingen directie 

• De geplande fusie van het MollerJuvenaat met het Roncalli is tevens 

gekoppeld aan het plan voor nieuwbouw. Het is op dit moment nog niet gelukt 

om de begroting voor nieuwbouw sluitend te krijgen. Er is zeker nog een paar 

maanden nodig om te zoeken naar slimme oplossingen. Als er nieuws is, 

wordt de MR door de rector op de hoogte gebracht. Er wordt al wel gekeken 

of er achter de schermen zaken gekoppeld kunnen worden. Ook zonder fusie 

is het belangrijk om samenwerking te zoeken. Er wordt opgemerkt dat bij 

afstroom van MollerJuvenaat, leerlingen naar de mavo, het de voorkeur heeft 

om leerlingen naar het Roncalli door te laten stromen.  

• Het starten van de vrijeschoolafdeling op het MollerJuvenaat is dit schooljaar 

niet gelukt. De minimale instroom van 15 leerlingen is niet gered, de 

betaalbaarheid van de afdeling is daardoor niet haalbaar. Er is met de Abbo 

kindcentra afgesproken in schooljaar 2026-2027 te kijken of er voldoende 

belangstelling zou zijn om in 2027-2028 te starten met de vrijeschoolafdeling. 

Ook dan geldt de ondergrens van 15 leerlingen. Een tekst voor een officiële 

mededeling ligt nu bij de Abbo kindcentra. Vrije basisscholen Zilverlinde en 

Zeeridder worden ook formeel geïnformeerd. 

• De huidige ad interim directeur bedrijfsvoering Denise Ruijs treedt officieel in 
dienst. Hierdoor is er geen vervanger voor Kim Heeren meer nodig. 

• De leerlinggeleding, bestaande uit Rongshen, Liam en Shannon, krijgt het 
leerlingenstatuut toegestuurd. Dit document moet voor een nieuwe termijn 
worden vastgesteld. De rector zal het huidige document delen en de 
leerlingen uitnodigen voor een online overleg.  
 

4) Jaarplannen 
De jaarplannen vormen, op basis van het vierjarige schoolplan, een jaarschijf, oftewel 

een update van het schoolplan van dat jaar. Dit schooljaar volgt er ook nog een 

nieuw schoolplan. Dit plan moet voor 1 juli worden aangeleverd en komt voor die tijd 

in de MR op de agenda. Vanaf volgend jaar volgen de jaarplannen de indeling van 

koers 2030. 

Er wordt a.d.h.v. het jaarplan van het MollerJuvenaat opgemerkt dat het belangrijk is 

dat de aandacht voor de leerlingen en kleinschaligheid behouden moeten blijven na 

fusie met het Roncalli. Voordat de nieuwbouw concreet wordt, wordt de MR 

meegenomen in keuze in verschillende projecten om kleinschaligheid te waarborgen. 
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De MR stemt unaniem in.  

 
5) Examenreglementen 

De examenreglementen worden aangeleverd door de examensecretarissen. Deze 

reglementen moeten voor 1 oktober worden vastgesteld en geüpload worden naar de 

inspectie.  

De MR stemt unaniem in.  

 

6) PTA’s  

De MR gaat niet over de inhoud van de PTA’s, maar heeft de controlerende taak of 

we voldoen aan de wettelijke eisen. Uniformiteit in de PTA’s van de verschillende 

scholen zou fijn zijn, maar blijkt in de praktijk helaas erg lastig. Er wordt opgemerkt 

dat het prettig zou zijn om in een cohort te kunnen zien welke schoolexamens een 

leerling al in het voorexamenjaar gehad heeft. Er wordt tevens opgemerkt dat voor 

het MollerJuvenaat het door school aangeleverde PTA een Excelbestand betreft en 

niet de pdf-versie die naar de inspectie gaat. Dit betekent dat het aangeleverde 

bestand nog handmatig wordt overgenomen en dat dit foutgevoelig is.  

De MR stemt unaniem in.  

 

7) Rondvraag 

- Er wordt gevraagd of er vanuit OMO een format bestaat voor verlofaanvragen 

op basis van de Leerplichtwet. Dit is niet het geval. Verzoek is om aan de 

leerplichtambtenaar te vragen of er een format beschikbaar is, zodat de rector 

een scholengroep breed beleid kan opstellen. 

- Er wordt gevraagd naar de eerste ervaringen met het 50-minutenrooster op 

het MollerJuvenaat. Er wordt aangegeven dat het als leerling fijn is dat de 

lessen iets minder lang duren. Wel wordt er opgemerkt dat de 9e uren alleen 

bij uitzondering ingeroosterd zouden worden, in de praktijk blijkt het 9e uur 

alsnog vaak ingepland te worden. Er wordt aangegeven dat dit vooral te 

maken heeft met vakkeuzes en personele bezetting. 

 

8) Sluiting 

19:44 uur 


